
Z á p i s n i c a 

zo zasadnutia Správnej rady

Občianskeho združenia – RZ MÚDRA SOVA, 

konaného dňa 5. 11. 2013

v ZŠ s MŠ na Ul. M.R.Štefánika 1 vo Vrútkach

Program:

1. Otvorenie, privítanie

2. Informácia o projekte „Školské ovocie – Ovocie a zelenina do škôl“ 

3. Požiadavka  zástupcu  školy  na  preplatenie  finančných  prostriedkov  pre

žiakov školy (cestovné, zápisné na súťaže a pod.)

4. Rôzne, diskusia

5. Ukončenie, záver

1. Zasadnutie  otvorila  p.  Vonsová,  poverená  predsedníčkou  OZ-RZ,  privítala

prítomných a oboznámila ich s programom zasadnutia. 

2. Informácia o projekte „Školské ovocie – Ovocie a zelenina do škôl“:

Na výročnej  členskej  schôdzi  (8.10.2013) bola vznesená požiadavka na Správnu

radu OZ MÚDRA SOVA preveriť možnosti realizácie projektu „Školské ovocie – Ovocie

a zelenina do škôl“ nielen pre časť žiakov (stravníkov),  ale pre všetkých žiakov školy.

Z tohto dôvodu boli na zasadnutie prizvané aj riaditeľky oboch subjektov podieľajúcich sa

na projekte – Školská jedáleň a Základná škola s materskou školou na Ul. M.R.Štefánika

vo Vrútkach. P. Vonsová požiadala riaditeľku školskej jedálne, p. Mgr. Ščúrovú, o bližšie

vysvetlenie situácie okolo projektu a odovzdala jej slovo.



P.  Ščúrová  informovala  prítomných  o zapojení  sa  školskej  jedálne  do  projektu

„Školské  ovocie  –  Ovocie  a zelenina  do  škôl“,  ktorého  cieľom je  zvýšiť  konzumáciu

ovocia a zeleniny u detí a je určený pre deti MŠ a žiakov ZŠ. Priblížila postupnosť krokov,

ktoré doposiaľ vykonala (prihlásenie do projektu, výber dodávateľa,  podpísanie zmluvy

s dodávateľom na dodávku ovocia a zeleniny a i.). V súčasnosti je dohodnutý odber 200 g

ovocia alebo 200 ml 100% džúsu od firmy BUKOV Čadca pre cca 160 detí (stravníkov)

z 280 detí (celkový počet detí v škole), a to každý týždeň v stredu, prípadne, ak je v stredu

voľný deň, rozvoz je realizovaný v utorok alebo vo štvrtok. Školská jedáleň zabezpečuje

preberanie  tovaru,  vedenie  evidencie  i vydávanie  ovocia  a  zeleniny  počas  obeda.

P.riaditeľka  ŠJ  zdôraznila,  že  zatiaľ  do  projektu  zapojili  len  stravníkov  ŠJ,  pretože

kapacitne  a organizačne  nie  je  v silách  a možnostiach  školskej  jedálne  zabezpečiť

realizáciu projektu pre všetkých žiakov ZŠ. V prípade dohody a spolupráce so školou a za

pomoci učiteľov podľa nej nie je problém odoberať väčšie množstvo ovocia a zeleniny a

zapojiť do projektu aj ďalších žiakov. 

Riaditeľka  ZŠ  s MŠ,  PaedDr.  Repková  upozornila,  že  prerozdeľovanie  a

uskladňovanie  čerstvého  ovocia  v  škole  je  značne  problematické,  ako z hľadiska  doby

výdaja ovocia počas vyučovania (krátke prestávky medzi vyučovacími hodinami), tak i zo

strany učiteľov, ktorí o túto aktivitu v rámci vyučovania neprejavili veľký záujem. Výdaj

ovocia  v rámci  vyučovania  by  teda  vyžadoval  aj  zásah  do  organizácie  vyučovania.

Možnosťou  by  bolo  vydávať  tovar  deťom  ráno  pred  vyučovaním,  resp.  cez  veľkú

prestávku v školskej jedálni.

P. Ščúrová, riaditeľka školskej jedálne navrhla realizovať výdaj ovocia v školskej

jedálni každý štvrtok počas výdaja obedov v dobe od 11,30 hod. do 13,30 hod. Realizáciu

projektu  pre  všetkých  žiakov  zabezpečia  výdajom  pri  dvoch  okienkach  –  pri  jednom

okienku si budú preberať stravníci obed spolu s ovocím a  pri druhom si prevezmú ovocie

nestravníci.

Zo strany rodičov vyšiel  návrh,  aby na predmetnú činnosť (rozdeľovanie tovaru

deťom)  riaditeľka  školskej  jedálne  požiadala  zriaďovateľa  o  pridelenie  pracovníka  na

vykonávanie verejnoprospešných prác. Podľa ďalšieho návrhu by si do jedálne pre ovocie

mohli ráno prísť žiaci – týždenníci, čo by však bolo problematické, pretože sami by také

veľké množstvo tovaru nemohli odniesť.

Ďalšiu alternatívu  navrhla  p.Hrončeková -  ona osobne je ochotná prísť  vždy vo

štvrtok  ráno  a rozdať  ovocie  deťom  na  II.stupni,  pričom  I.stupeň  zabezpečia  triedni

učitelia.  Na uvedený návrh odpovedala  p.  Repková,  že realizovať  rozdeľovanie ovocia

týmto spôsobom je  pre jednu osobu značne časovo náročné a pravdepodobne by sa to
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nedalo  stihnúť za pár  minút  pred vyučovaním.  Okrem toho,  učiteľom nemôže nariadiť

vykonávanie takejto činnosti, pretože to nepatrí do ich pracovnej náplne (môžu to robiť len

v rámci dobrovoľnosti).

Po  krátkej  diskusii  sa  prítomní  dohodli  na  realizácii  projektu  podľa  návrhu

riaditeľky školskej jedálne - výdaj ovocia pre všetkých žiakov bude prebiehať v školskej

jedálni každý štvrtok počas výdaja obedov v dobe od 11,30 hod. do 13,30 hod. Výdaj bude

zabezpečený pri  dvoch okienkach (pri  jednom okienku si budú preberať stravníci  obed

spolu s ovocím a  pri druhom si prevezmú ovocie nestravníci), a to počas skúšobnej doby

jedného mesiaca. V prípade, že sa tento spôsob realizácie osvedčí, bude školská jedáleň

pokračovať v navrhnutom systéme i naďalej. Pre potreby evidencie budú v spolupráci so

školou vypracované zoznamy žiakov školy (zoznam stravníkov, zoznam nestravníkov).

3. Požiadavka zástupcu školy na preplatenie finančných prostriedkov pre žiakov

školy (cestovné, zápisné na súťaže a pod.)

P.  riaditeľka  ZŠ s MŠ požiadala  rodičov o preplatenie  finančného  príspevku vo

výške 28,00 € na súťaž „Expert“ a preplatenie cestovných nákladov na športové súťaže vo

výške 25,46 €. 

Uvedené  finančné  príspevky  vo  výške  28,00  €  a vo  výške  25,46  €  (súťaž

„Expert“,  športové súťaže) na boli správnou radou jednohlasne odsúhlasené.

Zároveň p. riaditeľka požiadala p. Kralovancovú, hospodárku OZ, o dodržiavanie

dohodnutých termínov výberu finančného príspevku pre OZ. 

4. Rôzne, diskusia

a) Tak ako po minulé roky, i teraz má OZ záujem podielať sa na zabezpečení akcie

k sviatku  Mikuláša,  a  to  finančným  príspevkom  vo  výške  0,50  €  na  jedno  dieťa  na

vianočný koncert zabezpečený školou. P. Podhorská zabezpečí balíčky pre deti vo výške

1,00 € na jedno dieťa. 

Správna rada odsúhlasila uvedené finančné príspevky na mikulášske balíčky

a na vianočný koncert.

b) P. Vonsová informovala prítomných o práve prebiehajúcej petícii na zapojenie sa

škôl do hromadnej podpisovej akcie rodičov proti pripravovaným zmenám vo výučbe. Ide

predovšetkým  o povinnú  sexuálnu  výchovu  (zdravotnú  výchovu)  od  I.  stupňa  ZŠ,

ovplyvňovanú gender ideológiou, ktorá sa okrem iných tém venuje sexuálnej výchove detí

na I.stupni ZŠ a myšlienky tejto ideológie by mali byť zapracované do učebných osnov. 
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Odporučila  rodičom  oboznámiť  sa  s  otvoreným  listom,  uverejneným  na  web-

stránke ZŠ s MŠ Štefana Moysesa v Žiari nad Hronom:  http://www.zssmzh.edu.sk/  a na

najbližšom zasadnutí informovať členov Správnej rady o postojoch rodičov, zistiť záujem

alebo nezáujem rodičov o zapojenie sa do tejto akcie.

c)  P.  Kralovancová  pripomenula,  že  v mesiaci  december  2013  bude  potrebné

zabezpečiť u notára registráciu OZ-RZ na poberanie 2 % z dane z príjmov pre rok 2013.

Zároveň sa podujala túto úlohu zabezpečiť.

5. V  závere  zasadnutia  p.  Vonsová  poďakovala  prítomným  za  účasť  a ukončila

zasadnutie.

Zapísala:  Bc. Monika Vonsová

vo Vrútkach, dňa 5. 11. 2013
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